

No. 20378. CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 18 DECEMBER 1979¹

N° 20378. CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 18 DÉCEMBRE 1979¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

30 May 1984

DEMOCRATIC YEMEN

(With effect from 29 June 1984.)

With the following reservation with respect to article 29(1):

ADHÉSION

Instrument déposé le :

30 mai 1984

YÉMEN DÉMOCRATIQUE

(Avec effet au 29 juin 1984.)

Avec la réserve suivante à l'égard du paragraphe 1 de l'article 29 :

[ARABIC TEXT — TEXTE ARABE]

" تعلن حكومة جمهورية اليمن الديمقراطية الشعبية ، انها تعتبر نفسها غير

ملتزمة بالفقرة (١) ، مادة (٢٩) ، من الاتفاقية المذكورة ، المتعلقة بحل النزاعات

التي يمكن ان تنشأ حول تطبيق أو تفسير الاتفاقية " .

[TRANSLATION]

The Government of the People's Democratic Republic of Yemen declares that it does not consider itself bound by article 29, paragraph 1, of the said Convention, relating to the settlement of disputes which may arise concerning the application or interpretation of the Convention.

Registered ex officio on 30 May 1984.

[TRADUCTION]

Le Gouvernement de la République démocratique populaire du Yémen déclare qu'il ne se considère pas lié par les dispositions du paragraphe 1 de l'article 29 de la Convention susmentionnée relatif au règlement des différends concernant l'interprétation ou l'application de cette Convention.

Enregistré d'office le 30 mai 1984.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1249, p. 13, and annex A in volumes 1252, 1253, 1254, 1256, 1257, 1259, 1261, 1262, 1265, 1272, 1284, 1286, 1287, 1288, 1291, 1299, 1302, 1312, 1314, 1316, 1325, 1332, 1343, 1346, 1348, 1350 and 1351.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1249, p. 13, et annexe A des volumes 1252, 1253, 1254, 1256, 1257, 1259, 1261, 1262, 1265, 1272, 1284, 1286, 1287, 1288, 1291, 1299, 1302, 1312, 1314, 1316, 1325, 1332, 1343, 1346, 1348, 1350 et 1351.